
Trzynasta sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 30 marca 2012 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XIII/ 2012 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

30 marca 2012 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-

Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

02
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 58

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 12 Radnych 

 

co stanowi – 80% 
 

 

Obrady XIII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 

sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 13 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pan Piotr 

Bugajski 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 
o godzinie 13

04
- wyszedł radny pan Edward Iwański stan radnych na Sali 12. 

 

Do punktu 1  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 
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Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał - Nr 

XIII/178/2012 w sprawie  przyjęcia zmian Statutu Związku Gmin Dolnej Odry, - Nr XIII/179/2012 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia i zasad poboru opłaty targowej. 
 

Przewodniczący obrad-   pierwszy wniosek był o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w 

sprawie  przyjęcia zmian Statutu Związku Gmin Dolnej Odry, 

 

 - za- 12– głosów 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że punkt został wprowadzony do porządku obrad, kto z 

państwa, jest za wprowadzeniem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia i zasad 

poboru opłaty targowej do porządku obrad? 

 - za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała został wprowadzona do porządku obrad sesji. 

Odczytał porządek obrad po zmianach i poddał pod głosowanie. 

 

- za- 12- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Proponowany porządek obrad XIII sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2013 rok środków 
stanowiących fundusz sołecki (druk nr XIII/172/2012), 
2. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na część działki nr 220/1 
położonej w obrębie nr 4 miasto Trzcińsko-Zdrój(druk nr XIII/173/2012), 
3. w sprawie ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, logopedy i psychologa 
oraz nauczycieli realizujących etat łączony (druk nr XIII/174/2012), 
4. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 
pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagradzania wynikających ze 
stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 
godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz 
szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania. (druk nr XIII/175/2012), 
5. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2012 (druk nr XIII/176/2012), 
6. w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca gminy Trzcińsko-Zdrój na Burmistrza Gminy (druk nr 
XIII/177/2012), 
7. w sprawie  przyjęcia zmian Statutu Związku Gmin Dolnej Odry (druk nr XIII/178/2012), 
8. w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia i zasad poboru opłaty targowej. (druk nr 
XIII/179/2012), 
VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 
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Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 

nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 12- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący obrad- czy są pytania? 

 

Radny pan  Robert Kowalski- mam pytanie w sprawie zarządzenia w sprawie rokowań. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- działki były przeznaczone do sprzedaży nie zostały zbyte 

poprzez przetargi publiczne kolejnym etapem jest sprzedaż w drodze rokowań. 

 

Radna pani Alicja Kałużniak- na posiedzeniu komisji oświaty były omawiane zasady tryb i opłaty 

za świetlice wiejskie i czy brane jest pod uwagę wyodrębnienie stypy. 

 

Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas – opłaty są w gestii Burmistrza i konsultowałem z panią mecenas 

i przedyskutujemy a sprawa jest otwarta. Świetlice kosztują w utrzymaniu kosztowne były również 

remonty. 

 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński- Odczytał pismo z klubu Sportowego Piast Piaseczno 

co stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu, oraz odczytał pismo z RIO w sprawie 

wydania opinii w związku z budżetem co stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

Odczytał pismo z Wydziału Nadzoru co stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. Ja 

osobiście brałem udział w dwóch spotkaniach 8 marca w Klubie Seniora i 21 marca brałem udział 

w powitaniu wiosny.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Radny pan Marek Rutka- zadłużenie gminy zbliża się do granicy 10 milionów złotych i chciałem 

się dowiedzieć, czy Klub Razem Ku Lepszemu ma sposób by to zmniejszyć miałem zadać pytanie 

przewodniczącemu Klubu ale go nie ma. Wszystkie propozycje zmian uchwał zgłaszane przeze 

mnie czy innych radnych nie z klubu i czy klub Razem Ku Lepszemu zacznie wprowadzać 

projekty uchwały, które zmniejszą bezrobocie i biedę i kiedy zaczniecie to realizować. 
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Przewodniczący obrad- czy oczekuje pan odpowiedzi to ja odpowiem jako Przewodniczący Rady 

że nic nie stoi na przeszkodzie żeby radni nie zrzeszeni przedstawiali swoje projekty uchwała wy 

państwo albo jesteście przeciwni lub nie bierzecie udziału w głosowaniach. 

 

Radny pan Robert Kowalski- nie jest prawdą ze zawsze i wszyscy radni nie zrzeszeni są 

przeciwni. 

 

 

Do punktu V.1. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na 2013 rok środków stanowiących fundusz sołecki (druk nr 

XIII/172/2012), 
 

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący rady przedstawił formę głosowania najpierw 

będziemy głosowali za treścią uchwały a później za samą uchwałą. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o opinię przewodniczącego komisji Budżetu. 

 

Radny pan Robert Kowalski– przewodniczący komisji budżetu odpowiedział, że za 

wprowadzeniem funduszu sołeckiego głosowało za przyjęciem Było stosunek głosów 5 do 

czterech przeciwko wprowadzeniu tego funduszu.  

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Robert Kowalski– mam proszę by zanim zaczniemy głosować czy dyskutować to 

proszę by umożliwić sołtysom o wyrażeniu opinii. 

 

Przewodniczący obrad- który z sołtysów chce zabrać głos. 

 

Sołtys Sołectwa Chełm Górny pan  Artur Mazurkiewicz-  ja pracowałem w tym dniu i nie byłem 

na spotkaniu,  uważam ze fundusz sołecki powinien pozostać w takiej kwocie jaką ma taka wioska 

jak Chełm Górny dostała by dwa tysiące a teraz ma 9 tys. zł. nie mamy świetlicy wiejskiej jest 

tylko kontener w którym gnije podłoga. 

 

Radny pan Robert Kowalski–  na po spotkaniu z sołtysami padło wiele uwag na temat funduszu i 

pało że 90% tys. środków poszło na przejedzenie i proszę o sprostowanie tego. 

 

Radny pan Marek Rutka- na temat funduszu sołeckiego rozmawialiśmy wiele razy i przytoczę 

tekst wypowiedzi senatora Niewiadomskiego. Fundusz sołecki jest w połowie gmin w Polsce to 

niezły wynik. Chciałbym spytać jakie są motywy działania Klubu Razem Ku Lepszemu. Ja 

chciałem się odnieść do poprzedniej sesji chcieliśmy to wprowadzić i pan Przewodniczący 

powiedział, że muszą to uzgodnić po uzgodnieniu z sołtysami. Do dnia dzisiejszego nie znamy ich 

stanowiska. W poprzednim roku wprowadzony fundusz należało przeprowadzić szkolenie, może 

jedno szkolenie lub dwa należało przeszkolić opiekunów sołectw, na zebraniach wiejskich powinni 

być opiekunowie sołectw czy przedstawiciele Urzędu. Fundusz sołecki składamy do Urzędu 

Burmistrz ma 7 dni do ustosunkowania się do tego i to jest wprowadzone do budżetu Gminy Radni 

nie wnieśli uwag i przegłosowali budżet i okazuje się, że pani Płotkowska o tych zadaniach nie 

wiedziała a głosowała za budżetem. Jeszcze raz proszę o to by członkowie Klubu Razem Ku 

Lepszemu wprowadzili fundusz sołecki na 2013r. 
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Sołtys Sołectwa Tchórzno pan Wojciech Salski-  chciałbym krótko ja miałem okazję na komisji 

budżetu powiedzieć swoje zdanie, na wsiach z tego co wiem jak Tchórzno to mało który radny był. 

Ja od czasu kiedy zabierałem głos na komisji budżetu znalazłem takie pismo od Burmistrza i jest to 

regulamin konkursu na najczystsza wieś w Gminie Trzcińsko-Zdrój i są przedmioty oceny i jest to 

ogólna estetyka miejscowości czy stan budynków i zieleni i placów zabaw. Czy jest w stanie 

ktokolwiek z Radnych ze pieniądze które uchwałą Rady w ubiegłym roku zostały przyznane na 

fundusz sołecki, nie przekazane na te punkty. Przecież jest to nasze i wasze dobro nikt sobie za to 

prywatnego budynku nie wyremontuje. Z czego my mamy wyremontować świetlicę w Tchórznie i 

z tego ja mówiłem, ze weźmiecie te pieniądze i one pójdą na remont świetlicy. W Tchórznie nie 

ma niczego w Tchórznie jest tylko trawnik który należy do Gminy i należy go kosić. Ja 

przekazałem opinię że kupiliśmy sobie traktor i to są pieniądze na przejedzenie. Jeszcze raz apeluję 

o wprowadzenie funduszu, a nie ja się dowiaduję, że tu są jakieś rozgrywki polityczne, nie 

przesadzajmy. 

 

Radna pani  Alicja Kałużniak-  fundusz dał nam dużo na wsi wszystkie te zadania jakie ujęliśmy 

to były zatwierdzone przez pana Burmistrza można było zwrócić uwagę u nas w Rosnowie jest 

plac zabaw  czy przy straży. Czy zakup krzesełek jakie zrobiło Góralice i za to jeszcze Gmina 

bierze pieniądze. Jest więcej spraw jakie z tego zamierzamy zrobić jak drogi gruntowe. Tereny 

wiejskie najlepiej znają komisję jaki chodzą i szacują straty zapraszamy radnych na wieś. 

 

Radny pan Marek Rutka- podoba mi się tytuł w gazecie Chojeńskiej i tam radni w Chojnie 

podjęli uchwałę o utworzenie tego funduszu na 2013r. 

 

Sołtys sołectwa Chełm Dolny pani Justyna Nowak- w Chełmie Gminna jest tylko trawa nie 

mamy placu zabaw czy ławek i na imprezę przez cały rok wydaliśmy tylko 400 zł. 

 

Radny pan Robert Kowalski–  na wsiach są też rowy melioracyjne i my jako sołectwo Góralice 

chcieliśmy je wyczyścić. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- powiedziałem na komisji że wystarczy że radni z wiosek 

zagłosują za funduszem i on przejdzie ale dzisiaj trzech radnych ze wsi nie ma na sesji. 

 

Sołtys Sołectwa Chełm Górny pan  Artur Mazurkiewicz-  jeśli chodzi o przejadanie pieniędzy 

były imprezy w Trzcińsku  Dni Trzcińska  czy Dożynki i ludzie nie wiedzieli o tym i nawet jak raz 

na rok będą mieli jaką imprezę u siebie to nie jest to przejadanie pieniędzy. 

 

Przewodniczący obrad- we wszystkich dyskusjach o funduszu sołeckim jest jeden wątek a chodzi 

o brak środków budżecie i fundusz sołecki jeśli go nie wprowadzimy to nie znaczy że sołectwa nie 

dostaną pieniędzy i określiliśmy ze w ramach oszczędności ogólnej zostanie utworzona rezerwa 

celowa nie mniejsza jak 60 tys. zł i sołectwa nie zostaną bez pieniędzy. Dostaną mniej ale dostaną. 

To, że my dzisiaj podejmiemy uchwałę o nie wprowadzeniu tego funduszu to tylko w  2013 r i nic 

nie stoi na przeszkodzie by w przyszłym roku taki fundusz powstał.  

 

Sołtys Sołectwa Tchórzno pan Wojciech Salski-  jeśli Tchórzno dostanie zamiast 6 000 zł dostanie 

1 000 zł to na pewno się to przeje czy przepije. 

 

Radny pan Robert Kowalski– zadałem pytanie dlaczego powiedział Pan, że 90% na przejedzenie i 

proszę o ustosunkowanie się. 

 

Przewodniczący obrad-odpowiedzi pan Burmistrz udzieli w punkcie wolne wnioski.  
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Radny pan  Marek Rutka – jakie jest uzasadnienie klubu radnych Razem Ku Lepszemu. 

 

Przewodniczący obrad- uzasadniłem jest zaciśniecie pasa w stosunku do całej Gminy, to 

zaciskamy pasa i w funduszu sołeckim. Pierwsze głosowanie jest na d paragrafem pierwszym 

uchwały proszę, kto jest za tym by ten parafa brzmiał i ż Rada Gminy nie wyraża zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego na 2013r. 

 

-za- 7- osób 

- przeciw- 4- osoby 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

-za- 7- osób 

- przeciw- 4- osoby 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XIII/ 172/2012 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

o godzinie 14
04

- wyszedł radny Marek Rutka oraz radny Zbigniew Wiśniewski stan radnych 

na Sali 10 osób. 

 

Do punktu V.2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy na część działki nr 220/1 położonej w obrębie nr 4 miasto 

Trzcińsko-Zdrój(druk nr XIII/173/2012), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, w sprawie 

wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na kolejne trzy lata dla dotychczasowego 

dzierżawcy. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIII/ 173/2012 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V.3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego wymiaru 

godzin zajęć pedagoga, logopedy i psychologa oraz nauczycieli realizujących 

etat łączony (druk nr XIII/174/2012), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, która ustala 

pensum godzin nauczycieli ustala karta nauczyciela ale specjalisty to Rada podejmuje uchwałę i 

taka jest propozycja od 1 września 2012r. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIII/ 174/2012 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 
 
 

Do punktu V.4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 

za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i 

warunki wypłacania innych składników wynagradzania wynikających ze 

stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość 

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego 

przyznawania i wypłacania. (druk nr XIII/175/2012), 
 

Przewodniczący obrad- uchwała ta była podejmowana na poprzedniej sesji ale w uchwale wkradł 

się błąd w dacie i uchwała nie została jeszcze opublikowana i mamy szansę by to poprawić i 

wprowadziliśmy nowy zapis że ona wejdzie w życie od dnia 1 września 2012r. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XIII/ 175/2012 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na rok 2012 (druk nr XIII/176/2012), 
 

Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- jest to zmiana która 

wynika z tego, ze na działanie profilaktyczne nie zostały wydane środki jakie wpłynęły z zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych  i musimy to wprowadzić do budżetu w tym roku. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIII/ 176/2012 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 
 
o godzinie 1413- wrócił radny Pan marek Rutka oraz radny pan Zbigniew Wiśniewski- stan 
radnych na Sali 12 osób 
 

Do punktu V.6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca 

gminy Trzcińsko-Zdrój na Burmistrza Gminy (druk nr XIII/177/2012), 
 

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący rady pan  Antoni Śliwiński- pani Janina Pepel na 

początku roku napisała prośbę o zwolnienie z podatku od nieruchomości i  w związku z nową 

ustawa nie ma takiej możliwości i tu kradł się błąd w roku i na bazie tego błędu została 

sformułowana skarga na pana Burmistrza. W ślad za tym poszło sprostowanie pani Pepel. 

Burmistrz nie mógł postąpić inaczej my w uchwale nie mogliśmy zapisać że zwalniamy takie 

osoby za pomieszczenia gospodarcze i Burmistrz nie miał podstawy prawnej by zwolnić panią 

Pepel z tego podatku. 

 

Radny pan  Marek Rutka -  Burmistrz nie miał możliwości zwolnienia pani Pepel ale Burmistrz 

widząc podanie pani Pepel mógł odpowiedzieć jej bardziej po ludzku i mógł umorzyć jej podatek 

w części lub w całości. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- odpowiem na ten zarzut, wiem kiedy mogę umorzyć i na jakiej 

zasadzie należy spełnić pewne warunki by Burmistrz mógł umorzyć całościowo lub częściowo 

Pani Pepel Posiada Stodoły i inne osoby również je posiadają, należy spełnić konkretne warunki 

większość emerytów i rencistów ciągle mówi, że należy spełnić pewne przesłanki, a  są to pożar 

powódź padnięcie zwierząt tragedia losowa czy rodzinna. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 9– głosów 

- wstrzymały się – 3- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XIII/ 177/2012 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
 

Do punktu V.7. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia zmian Statutu Związku 

Gmin Dolnej Odry (druk nr XIII/178/2012), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, dotyczy ona 

przejęcia zmian statutu Gmin doliny Dolnej Odry jest jesteśmy jego członkiem i to Stowarzyszenie 

zmienia swoja funkcję i będzie zajmowało gospodarką z odpadami i wkład  z tego stowarzyszenia 

należymy i my zgłosiły akces inne Gminy i zostały one przyjęte uchwała ale żeby one były 

przyjęte prawidłowo należy podjąć uchwałę o zmianie statutu. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIII/ 178/2012 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 
 

Do punktu V.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

ustalenia i zasad poboru opłaty targowej. (druk nr XIII/179/2012), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, gdzie zmiana 

polega na zmianie inkasenta w związku ze zwolnieniem lekarskim naszej pracownicy. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIII/ 179/2012 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Przewodniczący obrad- na poprzedniej sesji nie zgłoszono żadnych interpelacji. 

 

Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
Radny pan  Robert Kowalski-  jakie są szacunkowe koszty wywozu śmieci w związku z tymi 

zmianami jakie są planowane. 

 

Kierownik referatu pan  Piotr Bugajski -  nie wiemy jakie będą stawki za opłaty śmieciowe to 

rada określi ile to będzie. Przedstawiłem wyliczenie hipotetyczne i koszt na jednego mieszkańca to 

8,05 zł i należy tu doliczyć podatek VAT przygotowanie deklaracji edukacja jeśli będziemy to 

prowadzić sami we własnym zakresie i koszt netto na jednego mieszkańca wynosił by 16 zł 

miesięcznie i związkowi łatwiej będzie uzyskać efekt ekologiczny to znaczy 30% odzysku 

odpadów. A jeśli tego nie wykażemy to będą kary. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- rozmawiałem na komisji i to mnie przeraziło miało być taniej a 

wychodzi nam drożej 40% taniej mamy teraz. 

 

Przewodniczący obrad- teraz płacimy od pojemnika a nie od posesji i jest to pojemnik wywożony 

raz w tygodniu to około 50 zł. i działanie w związku będzie o 50% tańsze będzie 8 zł a jeśli jako 

sama Gmina to 16 zł. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  pan Skiba ma tanią ofertę i nie dokłada i może on dalej to 

robić ale musi wygrać przetarg. W Chwili obecnej mieszkańcy nie wszyscy posiadają pojemniki 

na śmieci nie będzie podpisywania umów z daną osobą tylko my jako Gmina będziemy 

podpisywać umowę również w kalkulacji brano pod uwagę, i takie osoby, które nie będą tego 

płacić ale Gmina jest zobligowana do tego by był porządek na całym terenie i to Radni zadecydują 

jakiej wysokości to będzie i może pan zaproponować żeby było 2 zł od kosza jeśli Gminę na to 

stać. 

 

Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas- przynależność do związku nie jest na zawsze, ale myślę, że na 

początku należy zadziałać razem i myślę, ze nie będzie dzikich wysypisk może nie wszyscy będą 

płacić. Jeśli Gmina dojdzie do wniosku, ze lepiej będzie samemu prowadzić to może się i 

wycofamy. 

 

Przewodniczący obrad-  szacunkowy koszt za jedną osobę to 8 zł a rodzina 4 osobowa będzie 

płaciła mniej miesięcznie. 

 

Kierownik referatu pan  Piotr Bugajski -  te 8 zł to założenie hipotetyczne to państwo w uchwale 

podacie częstotliwość i wielkość koszy i cena będzie ruchoma i uzależniona od czynników jakie 

zostaną podane. 

 

Mieszkaniec Trzcińska pan  Franciszek Sidorczuk-  ja proszę o odpowiedz na pytanie radnego 

Rutki jak zamierzacie wyjść z problemu zadłużenia, które jest na progu bankructwa. Drugie 

pytanie zadaję jako człowiek, który walczył za wolność i demokracje zadaje pytanie jestem 12 lat 

bez pracy w jaki sposób macie państwo zlikwidować problem bezrobocia i biedy w Trzcińsku-

Zdroju. Wraz z demokracją wdarło się przełamanie demokracji poprzez manipulację. Wygrywam 

wybory i zbywam człowieka i my jako wyborcy wasi, nie czujemy się że idziemy z wami razem 

Ku Lepszemu. W trakcie kampanii wyborczej rozdawaliście kalendarze czy czekolady i Pani Pepel 

też żaden z radnych czy nawet Burmistrz do niej nie poszedł jest ciężka choroba pani Pepel i wiek 

82 lata. Na poprzedniej sesji ustaliliście państwo że będą wiatraki ja zadałem pytanie i nie 
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otrzymałem odpowiedzi i nie otrzymali odpowiedzi również pan Marek Brodowski i Pan Robert 

Czekała. Ostatnio pisałem podanie panu Brodowskiemu protest na założenie telefonii komórkowej 

nie daleko jego działki, która straci na wartości nie wiem, dlaczego została założona antena na 

wierzy kościoła. W pozwoleniu na budowę one oddziaływają niekorzystnie na środowisko i nasze 

zdrowie. Budowa stacji cyfrowych jest dla was obojętna społeczeństwo jest bezsilne. Jest to 

dziwna sytuacja, że ta się dzieje. Ja się dowiadują, że państwo chcecie prowadzić jakieś prace 

społecznie użyteczne czy jest to wyjście z bezrobocia, czy wy nie macie zdania, że nie weprzecie 

funduszu sołeckiego dla mieszkańców wsi. Wy protestujecie przeciwko krzyży. Jestem zdziwiony 

tym ostatnim akcentem, że państwo odebraliście możliwość funkcjonowania wioskom a powinno 

być to tak, żeby nasze wioski były na rozwój dobrobytu. 

 

Przewodniczący obrad- pozwoliłem by pan zaistniał. Demokracja polega na tym, ze nie 

subiektywne zdanie Pana będzie się liczyło na forum rady ale nasze obiektywne zdanie. 

 

Pani Aleksandra Zielińska- chciałam powiedzieć, że jest powołana komisja w sprawie 

wymarznięć w gospodarstwach rolnych i proszę składać te wnioski do komisji ja przemawiam i w 

imieniu Izby Rolniczej, proszę by komisja widziała fizycznie zniszczone uprawy by był obraz tego 

co było. A ostatnia propozycja do zmiany będzie że do żyta będzie to 80 zł do jęczmienia 136 to 

będzie pomoc bezzwrotna. 

 

Zastępca Burmistrza wymienił pan nie lubię ludzi, którzy mówią, ze nie ma pracy a są 

budowlańcami i są osoby, które mają podstawowe wykształcenie a pan posiada techniczne 

wykształcenie i wieloletnie doświadczenie czasy się skończyły kiedy poszukiwanie pracy to był 

czyjś obowiązek pragnę powiedzieć, ze ani razu nie zwrócił się pan że chciałby pan wykonywać 

prace na terenie Trzcińska. Gmina dba o mieszkańców wiele pieniędzy wydajemy na pomoc 

społeczną. Chce powiedzieć, że Gmina dba również o mieszkańców wsi powstały wodociągi 

kanalizacje i powstało wiele świetlic Gminnych czego przez 20 lat nie było. To dzięki tej władzy i 

temu klubowi powstało wiele inwestycji a nie robią Ci którzy krzyczą i krytykują. 

 

Radny pan Piotr Bugajski- chciałem przekazać informacje radnym Rutce i panu Kowalskiemu 

złożyłem wniosek o wykonanie przeglądu gwarancyjnego drogi Trzcińsko-Babin odkrzaczenie 

dróg już się rozpoczęło i jest to firma miejscowa. 

 

Mieszkaniec Trzcińska pan  Franciszek Sidorczuk- lubię wszystkich ludzi a jeśli chodzi o formy 

na terenie Trzcińska to wygrywają tylko firmy z Myśliborzyc czy Dębna firmę może zakładać pan 

bo pan wyzdrowiał, ja jestem człowiekiem chorym i w umiarkowanym stopniu 

niepełnosprawności i gdyby lubiła mnie władza to byłem działalność otworzył. Chce powiedzieć 

panie Przewodniczący  ja pana lubię a niech mnie pan nie uczy demokracji ja ją tworzyłem i 

czegoś nie dorobiłem. Ja jestem mocno zdziwiony jak zniechęcacie do obywatelskich postaw. 

Chciałem przypomnieć radnym że 30 kwietnia upływa termin składania oświadczeń majątkowych. 

 

Radny pan Zbigniew Kitlas- nikt nie może zagwarantować, ze jak założy firmę to dostanie 

wszystkie zgłoszenia ale nas obowiązuje prawo zamówień publicznych i jest tu mowa o tym, że 

musi być wybrana oferta najtańsza jeśli tylko spełnia warunki formalne. 

 

Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 
O godzinie 14 

58
– Przewodniczący obrad zamknął XIII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 


